
Z Á P I S N I C A 

napísaná z 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, konaného 
dňa 28.01.2016 o 16,30 hodine v zasadačke Obecného úradu. 

 
Prítomní :       Ing.arch. Pavol Kováč, JUDr. Jozef Adámek, Karol Bartek, Milan Harčár, Mgr. 
             Miroslav Hrubý, Ing. Ján Tižinák, , Mgr. Andrea Jakubcová, Mgr. Anna  
  Podstrelená  
Pozvaní  :        Daniela Pecková – hlavný kontrolór, Mária Kloknerová 
Neprítomní :   nikto. 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA :  
 

1.)   Otvorenie, návrh na schválenie programu. 

2.)   Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.)   Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 16.12..2015. 

4.)   Návrh štatútu obce  (prerokovanie). 

5.)   Voľba členov komisií OZ.   

6.)   Zásady odmeňovania poslancov OZ. 

7.)   Dodatok k zmluve a návrhu na vklad do katastra. 

8.)   Žiadosť o zaslepenie Lomenej ulice.  

   

  Interpelácie poslancov. 

  Rôzne (informácie pre poslancov) 

  Záver. 

 
 
K bodu č.1.) 
 Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce. Oboznámil poslancov s programom 
rokovania, poslanci navrhnutý program rokovania schválili bez pripomienok 
a pozmeňujúcich návrhov. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
          
K bodu č.2.) 
 Za overovateľov zápisnice boli starostom navrhnutí a následne obecným 
zastupiteľstvom schválení poslanci: Mgr. Anna Podstrelená a Mgr. Miroslav Hrubý a za 
zapisovateľku p. Mária Kloknerová. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0          zdržal sa: 0 
 
K bodu č.3.) 
 Starosta k tomuto bodu uviedol, že vzhľadom k tomu, že posledné minuloročné 
zasadnutie OZ bolo skôr slávnostné a pracovne krátke a neboli prijaté uznesenia, ktoré si 
vyžadujú kontrolu plnenia, tento bod nie je relevantný a nebude sa prerokovávať. Túto 
skutočnosť  poslanci zobrali na vedomie bez pripomienok. 



 
K bodu č.4.) – Návrh štatútu obce (prerokovanie). 
 
 Poslanci OZ v podkladoch obdržali návrh Štatútu Obce Biely Kostol. Posledná zmena 
Štatútu bola prevedená a schválená pred 6 rokmi, v r.2010 (teda jeho znenie vlastne 
prechádza cez 3 volebné obdobia. Predložený návrh Štatútu predkladá úpravu najmä 
v nasledovnom: 

1. Je zameraný na stanovenie vlastných pravidiel Obce Biely Kostol. Pravidlá, ktoré 
platia pre všetky samosprávy na Slovensku sa v navrhovanom znení štatútu 
neuvádzajú. ( Dôvodová správa je uvedená v prílohe k tomuto záznamu z rokovania. ) 

2. V §7 štatút vytvára priestor na uspokojenie aktivít obyvateľov obce formou klubovej 
činnosti. Niečo ako centrum voľného času (ale nie organizácia s právnou 
subjektivitou). Priestory klubovne v objekte kaštieľa sú po nevyhnutných opravách 
pripravené na využívanie. 

 V rámci zapojenia sa aktívnych obyvateľov do života obce odporúčam OZ zriadenie 
 záujmových klubov s tým, že kluby budú mať určených zodpovedných vedúcich a tiež 
 budú mať určený čas a účel/spôsob, na ktorý budú klubovňu využívať.            
 Starosta odporučil zriadenie nasledovných klubov :  

- Klub voľného času (al. Klub mládeže). Zameranie – aktívne, trávenie voľného času 
mládeže, ktorá nie je organizovaná, spoločenské hry a „malý šport“, počítač(-ové 
hry), tvorivé aktivity, hudba... Vedúci: Patrik Gažovič. 

- Klub skautov – Biely Kostol. Zameranie – aktívne, organizované trávenie voľného 
času mládeže. Organizované aktivity pre obec a v prospech obce. Vedúci – David 
Zachar. 

- Klub „Rodiny s deťmi“. Zameranie – vzájomné stretávanie sa mamičiek/babičiek 
a detí, výmena skúseností, vedomostí, zručností, opatrovanie detí pod dozorom 
v prípade potreby... hry a nácviky...  Vedúca Martina Zaťková. 

- Klub „Senior fittness“. Zameranie – kondičné, rehabilitačné cvičenie senioriek pod 
vedením lektorky, spoločenská komunikácia... Vedúca Milada Kloknerová. 

 Klubovňa by mala byť ďalej využívaná pre potreby už jestvujúcich subjektov v obci: 
 záhradkári, poľovníci, jednota dôchodcov... 
  
Diskusia: 
Mgr. Hrubý:  

- Odporúča zriadenie jedného Centra voľného času (ďalej „CVČ“) s jedným 
zodpovedným vedúcim a v rámci neho môžu pôsobiť jednotlivé kluby.  

- Financovanie CVČ riešiť na úrovni OZ v rozpočte na príslušné obdobie s tým, že 
bude stanovený finančný limit a za konkrétne čerpanie bude zodpovedať starosta. 

- Klubovňa pre CVČ bude mať stanovený harmonogram využitia a prevádzkový 
poriadok, ktorý treba dodržiavať – v prípade potreby Obec/OZ vyčlení finančné 
prostriedky na činnosť. 

Karol Bartek: 
- Podporuje zámer vytvorenia CVČ a súhlasí s vyčlenením finančných prostriedkov 

na činnosť jednotlivých klubov. 
Milan Harčár: 

- Súhlasí so zámerom zriadiť jeden subjekt (so zodpovednou osobou), ktorý bude    
zastrešovať ostatné kluby pod CVČ.  



 
JUDr. Adámek: 

- Jestvujúci Štatút obce z r. 2010 pokladá za dobrý. Odporúča zmeny v štatúte riešiť 
formou dodatkov.  

- Ku klubovej činnosti odporúča zriadiť menej klubov (3, max.4).  
 
 Obecné zastupiteľstvo sa po prerokovaní zhodlo na nasledujúcom uznesení (s tým, že 
Štatút obce Biely Kostol ako VZN bude predložený na schválenie OZ na nasledujúcom, 
rokovaní OZ): 
„Obecné zastupiteľstvo v Bielom Kostole súhlasí s návrhom Štatútu obce Biely Kostol v znení, 
ktoré je neoddeliteľnou súčasťou tohto uznesenia. OZ zároveň zriaďuje „Centrum voľného 
času“ ako združenie klubov (bez právnej subjektivity), v rámci ktorého budú pôsobiť kluby 
aktívnych obyvateľov, ktoré dobrovoľne napomáhajú naplneniu verejných záujmov, úloh 
obce a potrieb jej obyvateľov. OZ  volí za vedúceho Centra voľného času p. Patrika Gažoviča. 
V rámci Centra voľného času budú pôsobiť kluby: 

- Klub mládeže, 
- Klub skautov – Biely Kostol, 
- Klub „Rodiny s deťmi, 
- Klub „Senior fittness“. 

Vedúcich klubov určí starosta na základe odporučenia členov jednotlivých klubov. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.5.) – Voľba členov komisií OZ. 
 Starosta informoval, že oslovil som predsedov komisií OZ s otázkou, aké majú po roku 
činnosti komisií požiadavky na zmeny, doplnenie alebo iné... Mgr. Anna Podstrelená 
predložila návrh na rozšírenie komisie školstva, kultúry a sociálnych vecí o nového člena. (ide 
o voľbu člena komisie). Pri ostatných komisiách neboli vznesené požiadavky na zmeny. 
  Mgr. Anna Podstrelená predložila návrh na zvolenie Doc. Ing. Ivety Paulovej, PhD za 
člena komisie školstva, kultúry a sociálnych vecí OZ. Návrh bol prijatý a obecné zastupiteľstvo 
po prerokovaní zvolilo Doc. Ing. Ivety Paulovú, PhD za novú členku komisie. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.6.) – Zásady odmeňovania poslancov OZ. 
 Poslancom bol v podkladoch k rokovaniu doručený návrh Zásad odmeňovania 
poslancov OZ obce Biely Kostol.  Cieľom predloženého návrhu diferencovaného spôsobu 
odmeňovania je vytvorenie motivačného prostredia pre plnenie úloh vyplývajúcich 
z poslaneckej funkcie a  zhodnotenie najmä zodpovednosti, zložitosti a produktivity/prínosu 
splnených úloh. 
 Poslanec JUDr. Adámek navrhol určiť v bode (4) „Zásad“ predsedom komisií OZ pevnú 
sadzbu za splnenie konkrétnej úlohy. Poslanec Ing. Tižinák navrhol ponechať bod (5) „Zásad“ 
v plnom rozsahu.  
 Obecné zastupiteľstvo po diskusii prijalo uznesenie, ktorým schvaľuje  Zásady 
odmeňovania poslancov ako vnútorný predpis Obce Biely Kostol. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 



   
K bodu č.7.) – Dodatok k zmluve a návrhu na vklad do katastra. 
 Starosta informoval poslancov OZ nasledovne: Na predchádzajúcom 8. zasadnutí OZ 
bolo prijaté uznesenie o dodatku k zmluve a návrhu na vklad do katastra pre pozemky 
v lokalite PARNAS. Išlo o to, že bolo prerušené vkladové konanie na katastrálnom odbor OÚ 
Trnava v spojitosti s prevodom pozemkov na obec Biely Kostol. Dôvodom bolo odstránenie 
nedostatkov a dotiahnuť návrh vkladu do konca. 
 Teraz ide o ďalší krok – odstrániť formálne chyby v podaní návrhu na vklad (teda 
rovnaký proces ako minule), ale teraz už na pozemok, ktorý nám vlastník prevádza pre účely 
dobudovania MK (prepojenie Parnasu s Potočnou ulicou).  
Starosta predložil nasledovný návrh na uznesenie: 
 „Obecné zastupiteľstvo v Bielom Kostole schvaľuje „Dodatok ku kúpnej zmluve 
a zriadenie vecného bremena“ a „Dodatok k návrhu na vklad vlastníckeho práva 
V 6794/2015“, ktoré tvoria prílohu tohto uznesenia.“ 
 Obecné zastupiteľstvo súhlasilo s takto predloženým návrhom uznesenia bez 
pripomienok a návrh bol schválený.  
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.8.) – Žiadosť o zaslepenie Lomenej ulice.  
 Starosta predložil poslancom OZ žiadosť občana obce Ing. Romana Skácela, PhD 
o zaslepenie Lomenej ul. parc.č. 955/1, resp. 955/2 ( v prílohe záznamu ). Možnosť 
zaslepenia ulice bola konzultovaná s príslušným pracovníkom dopravného inšpektorátu 
v Trnave, spolu s inými otázkami dopravného riešenia v obci.   
Diskusia: 
JUDr. Adámek: 

- Zásadne nesúhlasí. Zaslepením sa nedostanú vlastníci na svoje pozemky. Ing. 
Skácel vedel, za akých podmienok tam ide stavať, 

- žiada, aby bolo preverené, či bolo vydané stavebné povolenie (oznámenie 
k ohláseniu) a rozkopávkové povolenie na kanalizačnú prípojku pre RD Ing. 
Romana Skácela (hlavný kontrolór ) a kto to platil, 

- je potrebné zabezpečiť vypracovanie pasportu dopravného značenia pre obec, 
- takéto veci má Obec vyriešiť s políciou ( DI PZ ) a nezaťažovať tým obecné 

zastupiteľstvo, 
- na Lomenej ulici na parc.č.958 pred RD p. Szapu je vysadená zeleň – živý plot bez 

povolenia – požaduje odstrániť a sprejazdniť úsek Lomenej ulice. 
Ing. Tižinák:  

- nie je možné zaslepiť cestu, ktorá je prístupom na pozemky iných vlastníkov, 
- vypracovanie pasportu dopravného značenia doporučuje DI PZ Trnava, 
- vytvorenie slepej ulice v tomto priestore je v rozpore so záväznou časťou ÚPN-O 

(bod T.3.: „V prípade zaslepenia trás je na ich konci nutné dodržať obratiská 
v zmysle platných noriem“). 

Mgr. Hrubý:  
- požiadať občanov na Lomenej ulici, aby odstránil výsadbu (tuje) na priestore 

Lomenej ul. pred svojim domom – ulica/miestna komunikácia je takto 
neprejazdná.   

 



 Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní prijalo uznesenie, ktorým nesúhlasí so 
zaslepením Lomenej ulice na pozemkoch parc.č. 995/1 a 995/2 podľa návrhu Ing. Romana 
Skácela, PhD. Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s obmedzením prístupu na pozemky v lokalite 
Rozbehy cez pozemky parc.č. 995/1 a 995/2, ktoré sú vo vlastníctve obce Biely Kostol. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
 
INTERPELÁCIE POSLANCOV a rôzne: 
 

1. Starosta, Ing.arch. Pavol Kováč  poďakoval  za Obec Biely Kostol a taktiež vo svojom 
mene Mgr. Miroslavovi Hrubému a p. Ľubomírovi Adámkovi (ktorí sa po dlhoročnom 
pôsobení vo Futbalovom klube Biely Kostol rozhodli ukončiť svoju činnosť a uvoľniť 
priestor pre nastupujúcu generáciu), za obetavú prácu pre šport a telovýchovu v obci 
Biely Kostol. Zároveň ocenil ich prínos a skutočnosť, že obidvaja sú ochotní naďalej 
pôsobiť v tejto oblasti v rámci Komisie športu a mládeže Obecného zastupiteľstva. 
Mgr. M. Hrubý poďakoval za doterajšiu dlhoročnú spoluprácu, podal základné 
informácie o stave FK a zahájení činnosti nového výboru klubu a prisľúbil svoju 
pomoc. 

2. Starosta informoval OZ o možnosti/zámere vytvoriť pre komunikáciu s občanmi nový, 
účinný komunikačný kanál – SMS info správy na mobilné telefóny občanov, ktorí o ne 
prejavia záujem. Informoval o ponukách potenciálnych poskytovateľov týchto služieb. 
O takomto bode rokovania sa nehlasovalo, ale poslanci OZ zobrali na vedomie 
predložený zámer s tým, že OÚ osloví občanov tak, aby bolo zabezpečených cca 200 
adries (SMS) na ktoré budú zasielané informácie.  

3. Starosta informoval o príprave kultúrnej akcie (ukončenie fašiangov – pochovanie 
basy). Poslanec Karol Bartek doplnil informáciu o možnosti spolupráce so súborom 
z Ružindola. Starosta požiadal poslancov o spoluprácu na organizovaní a propagácii 
akcie, ktorá sa uskutoční 9.2.2016 v kultúrnom dome. 

4. Starosta informoval o zámere firmy GTM (výstavby v lokalite Pri hájoch) podať návrh 
na zmenu katastra obce Biely Kostol. Majú zhotovený geodetický elaborát, podľa 
ktorého by sa nemenila celková výmera katastra obce – upravoval by sa len priebeh 
hranice katastra obce. OZ bolo informované, neprijalo žiadne uznesenie. 

5. Starosta informoval OZ o zakúpení malotraktora s doplnkami/nadstavbami a že OÚ 
využil pri kúpe akciu fy. Mountfield. Poslanec JUDr. Adámek upozornil na potrebu 
zabezpečenia bezpečnosti a garážovania traktora. 

6. Vyhlásená bola výzva SIEA na zníženie energetickej náročnosti verejných budov. Vo 
veci objektu býv. MNV, parc.č.795 (neskôr v prenájme APOCOMP) sa obec neúspešne 
pokúšala o získanie NFP na zateplenie. Starosta informoval o novej možnosti vstúpiť 
do nového konania v tejto veci (rekonštrukcia, zateplenie...) a získať finančné 
prostriedky. Vidí možnosť zhodnotiť, skvalitniť jestvujúci stavebný fond vo vlastníctve 
obce a vytvoriť podmienky na jeho využitie pre potreby obce – napr. pošta a pod. 

 Poslanci JUDr. Adámek a Mgr. Hrubý súhlasia s úpravou priestorov v tomto 
 objekte len pre potreby obecného úradu. Zásadne nesúhlasia s využitím pre potrebu 
 Pošty.  

Poslanci OZ po prerokovaní procesným uznesením  súhlasili s tým, aby OcÚ reagoval  
na uvedenú výzvu (v zmysle výzvy) SIEA a poveril OcÚ zabezpečením súvisiacich 



podkladov, projektov a náležitostí pre podanie žiadosti k predmetnej veci. Zámer 
bude pripravovaný pre potreby Obce Biely Kostol a nebude zameraný na 
riešenie  umiestnenia Pošty.    

 Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 

7. Starosta podal OZ informáciu o tom, že MŠ v Bielom Kostole vstúpila do štrajku 
(oznámenie o vstupe do štrajku je doložené v prílohe tejto zápisnice).  

  Diskusia: 
JUDr. Adámek: 

- „Materská škola (MŠ) štrajkuje proti obci Biely Kostol“. Obec je jej zriaďovateľom 
a všetko, čo požadovali im bolo splnené.  

- Trvá na tom, aby hlavná kontrolórka preverila, či učiteľky boli odhlásené 
z poisťovní a či za dobu štrajku dostanú-nedostanú plat.  

- JUDr. Adámek trvá na tom, aby ekonómka OcÚ p. Alena Lackovičová nerobila 
zároveň ekonómku pre MŠ, „pretože je to stret záujmov, lebo robí ekonómku aj 
pre obec“. Chce, aby ekonómiu pre MŠ robil cudzí človek, pretože v tomto smere 
je ovplyvňovaná a žiada, aby sa to dostalo do uznesenia OZ.   

Mgr. Hrubý: 
- Nerozumie, čo sa im (pracovníkom MŠ) nepáči -  všetky požiadavky im obec plní. 
- Jednoznačne treba objednať právnika, nech preverí tieto (prerokované v diskusii 

k bodu 7) záležitosti. 
Na základe požiadavky poslanca  JUDr. Adámka dal starosta hlasovať a poslanci OZ  
procesným uznesením  súhlasili s návrhom, aby p. Alena Lackovičová nerobila 
zároveň ekonómku pre MŠ, pretože je to stret záujmov, lebo robí ekonómku aj pre 
obec. 

 Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
 
 
 
 
Keďže viac príspevkov nebolo a program rokovania bol vyčerpaný, starosta poďakoval za 
účasť a aktívny prístup a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
 
OVEROVATELIA  ZÁPISNICE:                   ZAPISOVATEĽ: 
 
Mgr. Anna Podstrelená ............................         Mária Kloknerová.................................. 
 
Mgr. Miroslav Hrubý  ............................... 
 
 
 
Dňa 04.02.2016   Ing.arch. Pavol Kováč 

starosta obce 


